

Q0 速纤仪

爆脂雕塑专家

Q0速纤仪全新爆脂减肥理念，将声、电、光、负气压成功组合，打造出全新的爆脂纤体仪器设备。有效改善体液流动。

Q0 blast fat diet new concept, sound, electricity, light. The successful combination of negative pressure, to create a new burst fat slimming equipment. Effectively improve the flow of body fluids.

技术参数
工作电压： AC220V +10%/-20%
工作频率： 50~60Hz
额定功率： 200VA
保险丝： 6A



射频系统和强声波、数控射频负气压完美结合，使其成为纤体爆脂类美容仪器的终结者。

RF system and strong acoustic, NC rhythm, perfect combination of negative pressure, making it a burst of lipids slimming beauty equipment Terminator.



波浪型机械滚轴，作为释放射频能量的电极以外还可以在疗程过程中对问题组织进行揉捻作用。射频通过内生热，引起真皮胶原蛋白产生即时收缩，刺激分泌更多新的胶原蛋白、胶原质。负气压对皮肤进行不同深度的揉捏按摩刺激，增加体液流动性。

Wavy mechanical roller, RF energy is released as outside electrode can also be rolled on organizational issues in treatment process. RF by endogenous heat, causing dermal collagen fibers that produce contraction, stimulate the secretion of more new collagen, collagen. Negative pressure kneading massage to stimulate the skin at different depths, increased body fluid mobility.



射频、负气压、905软激光完美结合，更深层地改善肌肤问题。

RF, negative air pressure, 905 soft laser perfect combination of deeper improve skin problems.